
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-03-15, § 10 

 

 Tid Tisdagen den 15 mars 2011 kl 16.30 – 16.50 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 mars 2011 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter  

 Madeleine Sjöstedt (FP), ordföranden 

Jakop Dalunde (MP), vice ordföranden 

 

Billy Östh (M) 

Anna Cederschiöld (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP)  

Bengt Sandberg (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Mattias Ericson (V) 

 
Tjänstgörande ersättare 

 Mikael Eskman (M) 

Erik Hafström (M) 

Martin Engman (S) 

 

Övriga ersättare 

 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Jeanette Hemmingsson (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP)   

Maj-Len Eklund (V) 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnad förvaltningschef Thomas Perslund, Eva Olofsson, Andreas Jaeger och  

Ingrid Gyllfors samt borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren David Lindberg.  

 

 

 

 



  

 
 § 10 

Kulturkluster kring gasklockorna i miljöstadsdelen Norra 

Djurgårdsstaden. Utredningsbeslut.  
Dnr  5.2-109/2011 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och exploateringskontorets 

gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att planera för ett 

 kulturkluster inom området och återkomma med ett inriktningsbeslut under 

 2011.  

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 23 februari 2011.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Madeleine Sjösted tm.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M) och Bengt 

 Sandberg m.fl. (S) föreslår (se beslutet). 

 

2)  Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Mattias Ericson (V) föreslår att nämnden beslutar 

 enligt följande: 

 

 1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna förslaget samt därutöver anföra: 

 

 Vi ser mycket positivt på att skapa en miljöstadsdel i Norra Djurgårdsstaden. Det 

 är angeläget att stadsdelen också lockar fler än de boende i stadsdelen, redan 

 från början bör kollektivtrafik säkras för både nyinflyttade och besökare. Vi ser 

 också vikten av att kulturklustret lockar starkt och brett. Det är angeläget att ta 

 tillvara den kulturhistoriskt unika industrimiljön samt att stärka sambandet med 

 Nationalstadsparken och den yttre gröna miljön kring kulturklustret. 

 

 Miljöpartiets och vänsterpartiets ledamöter i Fastighetsnämnden önskar få 

 delrapporter från Fastighetskontoret och styrgruppen under utredningens gång. 

 Vi vill lyfta fram några aspekter som vi ser angelägna att få klarlagda i 

 utredningens punkter som Fastighetskontoret ansvarar för;  

 

 - Kulturklustret bör medverka till ökad förståelse för det historiska 

 verksamhetsklustret. Det är angeläget att involvera Gasklocka 4 i klustret, då 

 klustrets yttre miljö måste integreras. 

 -Verksamheterna i klustret måste självklart tillvarata de olika byggnadernas 

 unika förutsättningar och samband. Förutsättningar för öppen kulturell mångfald 

 måste tillvaratas. 

 -Intäkter och kostnader bör beskrivas i ett vidgat perspektiv. Den ekonomiska 

 bilden måste tydliggöra långsiktiga konsekvenser. Högre byggkostnader kan ge 

 lägre energi- och driftkostnader samt ökade intäkter.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 



  

finner att nämnden beslutar enligt ordföranden Madeleine Sjöstedts m.fl. (FP), Billy 

Ösths m.fl. (M) och Bengt Sandbergs m.fl. (S) förslag. 

 

Reservation 

Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Mattias Ericson (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag till beslut. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


